
 

Afd. 20 – Opfølgningsmøde med administrationen – Torsdag den 22.10.20. 

Tilstede: 
Adm. Thomas B. Kristensen, 
Heidi Abildgaard, Peter Madsen, Benthe Nielsen, John Koldby 
Afbud: 
Gitte Lilja Christiansen 
 
 
Vejbump 
Der etableres som aftalt på beboermødet 2 stk. vejbump på Lindholm Søpark. 
1 ved cykelskur før molokker og 1 ved svinget ud for postkasser. 
Ved denne placering er der taget hensyn til skraldemænd og vandafløb fra vejen. 
 
Lys på stien 
Opsætning af lys/lamper på den nederste del af stien droppes. 
Prisen for etablering af 6 lamper vil koste ca. 56.000,- 
Som tidligere aftalt på beboermødet – Der var det ønsket at vejbump var vigtigere 
end belysningen. 
 
Dykkere 
Dykkerne har tilladelse fra Aalborg Kommune om at kunne træne i søen. 
 
Brandtilsyn 
Der har været tilsyn fra brandvæsnet i forbindelse med at der skulle udskiftes 
stigerør. 
Vi fik en løftet pegefinger, med hilsen om at de vil komme igen. 
De påpeger, at der ikke må stå ting på svalegange og i indvendige opgange. 
Der vil fra administrationen blive sent brev ud om dette. 
 
 
 
 



 
Fodring af fugle 
Aalborg kommune har opsat/opsætter nye skilte rundt langs søen – ”Fodring af fugle 
forbudt”. 
Forbuddet kommer fordi fodringen af fuglene trækker rotter til. 
 
Vandhane ved nybyggeri 
Der har været ønske om opsætning af en udendørs vandhane ved nybyggeri. 
Administrationen ønsker ikke yderligere udendørs haner opsat – Der henvises til den 
fælles vaskeplads på Lindholm Søpark. 
 
Juletræ 
Der leveres et ekstra juletræ til legepladsen ved nybyggeriet. 
Beboerne i nr. 64 står selv for opsætningen i.h.t. aftale. 
 
Cykelskur 
P.t. renoveres de udvendige cykelskure. Når renoveringen er færdig skal de kunne 
benyttes til el cykler og el scootere.  
 
Vaskerier 
Der er installeret nye maskiner i de 2 vaskerier. Opstarten er gået perfekt. 
 
Opslagstavler 
Listen over bestyrelsesmedlemmer er ikke blevet opdateret. 
 
Garager Nybyggeri 
Der har været episoder hvor unge mennesker benytter garagerne til at opholde sig i 
om aftenen – Dette skaber utryghed blandt beboerne. 
Vi vil som forsøg opsætte ”falsk” overvågning. Der opsættes kamera – dog ikke 
tilsluttet. Vi håber det vil virke, og de vil finde et andet sted.  
 
 
 
 
 



 
Opfølgning i  Nybyggeri 
Filtre er skiftet – Beboerne skal ikke selv fortage sig noget, de vil blive skiftet 2 
gange om året. 
Problemer med at der ikke var varmt vand i hanerne, skulle være løst. 
Der er sat overvågning på således af VVS kan se om vandet har den rette temperatur, 
55 grader – ellers sendes der en alarm. 
Øvrige mangler omkring 1 års gennemgang  - Thomas rykker Christian. 
 
Ref. 
Heidi Abildgaard 
 
 
 
 


